
Zápisnica  zo  zasadnutia Obecného 
zastupiteľstva č. 07/2011 obce  Svederník, 

konaného dňa 08.09.2011 
 
Prítomní:  p. Harmečný, p. Maruna, Ing. Chrustová, Mgr. Mazúr, Ing. Králik, Ing. Majerčák, p. 
Koraus, Ing. Beniač 
Hostia: Ing. Jarošová, p. Donátová Jana, sl. Donátová Veronika 
 

 
1. Starosta obce privítal prítomných poslancov a hostí a otvoril zasadnutie OZ 

a) Schválenie programu rokovania 
 
      Mgr. Mazúr navrhol presunúť 6.bod zasadnutia na začiatok rokovania. Poslanci súhlasili. 

 
      b)  Voľba návrhovej komisie: Ing. Chrustová 

                   c)  Určenie overovateľov zápisnice:  Mgr. Mazúr, Ing. Králik 
                   d)  Určenie zapisovateľa: O. Mintálová 
 
      6.   Prenájom obecného majetku 
      Starosta obce informoval poslancov, že Obec Svederník ako prenajímateľ má 2 platné nájomné 
zmluvy: 

- potraviny Marček, nájomca p.Hábek 
- reštaurácia v KD, nájomca p.Donátová 

Starosta obce informoval o finančnej situácii obce, o nevýhodných nájomných zmluvách a potrebe 
vyhlásiť nové výberové konania na prenájom majetku obce (potraviny Marček, spoločenská sála na 
1.posch. v Hasičskej zbrojnici na Marčeku, voľné priestory v budove školy, reštaurácia v KD 
Svederník, potraviny Keblov) 
Reštaurácia Janka Donátová  - najskôr je potrebné vysporiadať vzájomné vzťahy Obce Svederník, ako 
prenajímateľa priestorov a nájomcu p.Janky Donátovej (rekonštrukcia priestorov kuchyne 
a reštaurácie) 
Pani Donátová prítomných poslancov informovala o priebehu realizácie a vykonaných prácach pri 
rekonštrukcii v roku 2006. 
Starosta obce oboznámil prítomných, že z predložených podkladov od p. Janky Donátovej nie je 
jednoznačne možné určiť výšku investovaných nákladov (doklady nie sú relevantné). 
Obec Svederník do dnešného dňa nemá v účtovnej evidencii žiadne doklady preukazujúce záväzok 
(dlh) voči p.Janke Donátovej. 
Starosta informoval prítomných o stanovisku právnika, že na základe dostupných podkladov 
(zápisnice z OZ, nájomná zmluva) nemá obec žiadny záväzok voči p.Janke Donátovej. 
Starosta sa vyjadril, že opakovane vyzýval p.Janku Donátovú, aby predložila riadne účtovné doklady 
za rekonštrukciu priestorov. Do dnešného dňa neboli doklady predložené. 
Členovia OZ opätovne vyzvali p.Janku Donátovú, aby predložila položkovite náklady na 
rekonštrukciu priestorov. Starosta poveril stavebnú komisiu, aby riešila tento problém. 
 
Ing. Eva Chrustová navrhla, aby bola zvolané mimoriadne zasadnutie OZ na ktorom sa uvedený 
problém dorieši a zo strany Janky Donátovej predložiť položkovite náklady na materiál a prácu, 
termín: do 22.9.2011, stavebná komisia zhodnotí ich oprávnenosť. 
Ďalej podotkla nutnosť doložiť faktúru k realizácii sociálnych zariadení z roku 2008. 
      
     2. Kontrola plnenia uznesení OZ: 
     
Pozemky v chatovej oblasti Marček boli riadne odpredané a finančné prostriedky prijaté na účet obce 
Svederník.  
       



Odvoz dreva po miestnych komunikáciach: 
- v Keblove pred pontónovým mostom zabezpečí a zafinancuje Urbariát Svederník osadenie 

rampy 
- vo Svederníku, nad družstvom (pri rod.dome p. Valkoviča) je nutné taktiež osadiť rampu 

Za: 8 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 

Osadenie retardérov: 
- obec má zakúpené spomaľovacie retardéry, ktoré  budú  umiestnené na miestnych 

komunikáciach vo Svederníku a na Marčeku. Do budúcnosti je nutné zakúpiť ďaľšie retardéry. 
       Chodník od Jednoty do Zarieča: je potrebné ho prioritne riešiť  
       Potraviny na Marčeku: neplnia funkciu obchodu, je potrebné vypovedať nájomnú zmluvu 
a vypísať nové výberové konanie na nájomcu priestorov + prenájom priestorov nad spoločenskou 
miestnosťou. 
 
3. Pripravované kultúrne a športové podujatia: 
 
15.9. 2011 –  690. Výročie 1. písomnej zmienky, ráno slávnostná sv. omša,  v poobedňajších hodinách 
otvorenie krížovej cesty s vdp. Škorom 
 
17.9.2011 – futbalový turnaj – p. Harmečný informoval o programe futbalového turnaja ,,O putovný 
pohár starostu“. 
 
Starosta ďalej informoval o zapojení sa obce do súťaže o detské ihrisko v týždenníku My. 
 
4. Program cezhraničnej spolupráce 
 
Starosta informoval poslancov o zámere realizovať nový projekt cezhraničnej spolupráce. Za týmto 
účelom navštívil moravskú obec Nošovice a obec Nižní Lhoty. Starostov týchto obcí pozval na 
návštevu našej obce. 
 
5. Poplatky za komunálny odpad a daň z nehnuteľnosti pre r.2012 
 
Chatári na Marčeku, občania ZŤP, dôchodcovia, miestne organizácie žiadajú o odpustenie (zníženie) 
poplatku za odpad. Pre rok 2011 je platnosti VZN, ktoré nezohľadňuje žiadne úľavy. 
Uvedené žiadosti sa budú riešiť na zastupiteľstve v mesiaci (október), na ktorom bude prerokovaná 
a stanovená výška poplatkov za komunálny odpad a výška miestnej dane pre rok 2012.  
Pre rok 2011 neboli stanovené žiadne úľavy ani výnimky na miestnych daniach a poplatkoch. 
 
7. Rôzne 
 
Poľovnícka spoločnosť Javorník – Chamarové, žiadosť o odpustenie dane z nehnuteľností. 

- OZ berie na vedomie, úľavy sa budú riešiť pre r.2012 
- Slovenský zväz telesne postihnutých – žiadosť o príspevok: 

Poslanci schválili dotáciu 30 €. 
Lesy SR – žiadosť o zmenu VZN, zníženie poplatku za používanie miestnych komunikácií: 

- bola jednohlasne zamietnutá 
Ing. Králik upozornil na rozširujúci sa problém vyťahovania žúm do polí v časti za cintorínom. Je 
treba občanov upozorniť rozhlasom na odstránenie.   
Starosta informoval, že projekt, cez ktorí boli  zamestnaní na OÚ vo Svederníku 5 muži bude  30. 
septembrom ukončený. Nadviažeme naň novým projektom, kde zamestnáme 3-och zamestnancov. 
 
Zapísal:  Mintálová 
Overil:    Mgr.Mazúr, Ing.Králik   



  
 

 


